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Betreft: zwerfafval in de Roosendaalse wijk Langdonk 
 
 
 
Geachte heer Frits van Eerd, 
 
Bijna twee jaar geleden, op 25 januari 2018, hebben we via een brief uw aandacht gevraagd voor o.a. 
het gebruik van plastic verpakkingsmateriaal bij Jumbo. Helaas hebben wij toen geen reactie 
ontvangen.  
Er is de laatste jaren dan ook geen verbetering opgetreden in de hoeveelheid plastic 
verpakkingsmateriaal dat door onze 18 werkgroep leden wordt opgeruimd. Een groot deel van het 
plastic afval is afkomstig van Jumbo Lindenburg Roosendaal. Achtergelaten door leerlingen van twee 
middelbare scholen in onze wijk Langdonk. Zij gaan in tussenuren en pauzes hun broodjes en andere 
lekkernijen inslaan bij Jumbo Lindenburg. Deze zogenoemde snoeproutes zijn dan ook vergeven van 
plastic broodzakjes en doosjes. Zij vormen een ontsiering van onze mooie wijk en zijn een bron van 
ergernis voor bewoners. Natuurlijk hebben we daarover gesproken met de directie van beide scholen 
en de leiding van Jumbo Lindenburg maar tot nu toe zonder veel resultaat. 
 
Ten einde raad wenden we ons tot u met het verzoek andere verpakkingen toe te passen die minder 
milieuvervuilend zijn. Wij denken daarbij aan bijvoorbeeld: hergebruik, afbreekbaar materiaal en 
beloning bij terugbrengen. Hiermee zou Jumbo tonen betrokken te zijn bij een schonere wereld en 
zich daarbij kunnen onderscheiden van andere grootwinkelbedrijven. 
 
Wij zijn benieuwd naar uw reactie die wij zullen vermelden in de wijkkrant en op onze website.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Herman van Brussel 
 
Voorzitter Werkgroep Schoon Langdonk 
herman.vanbrussel@online.nl  
www.schoonlangdonk.nl  
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